

Fees at Star Mandarin School, Confucius Institute

1. Tuition fees are payable in one instalment for one school year. If joining halfway through the year, fees are payable for the remaining sessions for the year.
2. Tuition fees can only be paid via the University of Sheffield Online Shop: <http://onlineshop.shef.ac.uk> Search for "Star School".
3. The University's Online Shop also collects students' personal data, emergency contact details, school-home agreement, and parental consents.
4. All in-person deliveries at Bartolome House, including Hybrid teaching, will be offered in 2-hour sessions. All online provisions will be offered in either 1.5- or 2-hour sessions.
5. Foundation Mandarin sessions are scheduled for 1.5 hours each.
6. All GCSE and A-Level Chinese (Mandarin) and Maths Preparation Classes will continue until the exams have taken place. Sessions are 2 hours each with a maximum of 8 students per class.
7. **The Early Bird** 10% discount applies to all registrations completed before school starts in September.
 - a. All face-to-face Mandarin, Arts, and Maths: £250 per course (Standard fee: £280).
 - b. All online Mandarin and Secondary Maths: £250 per course (Standard fee: £280).
 - c. All online Primary Maths: £190 per course (Standard fee: £210).
 - d. Foundation Mandarin: £190 (Standard fee: £210).
 - e. GCSE Chinese, GCSE Maths, A-Level Chinese, and A-Level Maths: £340 (Standard fee: £380).
8. **Introductory offer for the year 2024-2025:** 24% off for Reading and Writing courses, at £190.
9. In principle, no refunds will be made to students who are absent from school for any reasons.
10. If the school is closed due to unforeseen events such as power cuts or extreme weather, the fees for the period of closure will be deducted from the tuition fees for the following academic year.

谢菲尔德大学孔子学院星星中文学校学费缴纳条例

1. 学费需一次性支付，涵盖一个学年。如果在一年中加入，则需缴纳当年剩余课程的费用。
2. 学费只能通过谢菲尔德大学网上商店支付：<http://onlineshop.shef.ac.uk> 搜索“Star School”。
3. 谢菲尔德大学网上商店还会收集学生的个人资料、紧急联系方式、家校协议和家长同意书。
4. 在 Bartolome House 进行的所有面对面授课，包括混合教学，课程每次时长为 2 小时。所有在线课程时长为：每次 1.5 小时，或者 2 小时。
5. 幼儿班 Foundation 汉语每次为 1.5 小时。
6. 所有 GCSE 和 A-Level 的中文（普通话）和数学预备课程将持续到考试结束。每次课为 2 小时，每班最多 8 名学生。
7. 提前注册优惠：所有在新学年开始前注册的学生可享受 10% 的折扣。
 - 所有面对面中文、绘画和数学课程，以及在线中文和中学数学：每门课 250 英镑（正常 280 英镑）。
 - 在线的小学数学，幼儿班 Foundation 汉语课程：每门课 190 英镑（正常 210 英镑）。
 - GCSE 中文、GCSE 数学、A-Level 中文和 A-Level 数学课程：每门课 340 英镑（正常 380 英镑）。
8. 2024-2025 学年开设的读写课程享受 24% 的优惠折扣。折扣后的费用：每门课 190 英镑。
9. 原则上，对于因任何原因缺席的学生，学费不予退还。
10. 如果因突发事件如停电或极端天气等原因导致学校关闭，闭校期间的费用将从下一个学年的学费中扣除。